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Zo'n vijftig appartementen en tien tiny houses wil de gemeente aan de Admiraal Helfrichlaan in Dieren. 
Omwonenden zien die plannen niet zitten. Gisteravond maakten ze hun ongenoegen kenbaar tijdens 
een voorbereidende vergadering van politiek Rheden. Die beslist volgende week over de plannen voor 
de voormalige hockeyvelden. 
 
'Gemeente Rheden te hoog gegrepen' staat op een van de spandoeken die buurtbewoners hebben 
meegenomen naar Avegoor in Ellecom, waar raadsleden zich bogen over de plannen. 'Geen 
hoogbouw. Het lijkt simpel en dat is het ook' vermeldt een ander spandoek. En een derde: 'Gemeente 
Rheden, tot ziens bij de Raad van State'. 
 
Vijf buurtbewoners maakten gebruik van hun recht om in te spreken. Onder hen Gera te Bokkel. ,,Wij 
hadden verwacht mee te kunnen denken over een mooie invulling van dit gebied. Daar is als aalmoes 
alleen een stukje natuurtuin van overgebleven." 
 
Omwonenden zijn sinds zes jaar met de gemeente in gesprek over een natuurtuin op de voormalige 
hockeyvelden. Die tuin zou een ontmoetingsplek worden waar buren samen kunnen tuinieren. Tot 
verbazing van de wijkbewoners lanceerde de gemeente begin vorig jaar het plan voor tien tiny houses 
bij de natuurtuin. 
 
In december bleek dat er ook een appartementencomplex met maximaal vijftig woningen is gepland 
op het terrein aan de rand van het bos. Wim Burgmeijer van Wijkvereniging Dieren-West sprak 
daarover eerder zijn verbazing uit. Hij pleit voor een onderzoek naar de woonbehoefte in de wijk. 
,,Denk daarbij aan de doorstroom van senioren." 
 
,,Onzinnig en zinloos", noemt omwonende Anette Flipse de plannen. ,,Dit terrein staat in de top drie 



van meest kwetsbare gebieden in de gemeente Rheden. Er leven beschermde diersoorten. Benut dit 
terrein voor natuurontwikkeling en droogtebestrijding." 
 
Flipse betwijfelt of de gemeente wel een stikstofvergunning krijgt. Wethouder Paul Hofman beaamt dat 
stikstof het grootste risico is voor dit gebied, maar een duurzame wijk past prima op het terrein. Hij 
wijst erop dat de gemeenteraad de wens voor tiny houses heeft uitgesproken. 
 
Te Bokkel wijst op de naastgelegen tennisbanen. Sinds kort liggen daar ook drie padelbanen. 
Vanwege eventuele geluidsoverlast is het advies om 150 tot 200 meter afstand te houden tot 
bebouwing, weet Te Bokkel. ,,Dan zou het terrein te klein zijn om te kunnen bebouwen." 
 
Omwonende Willem Walgemoet noemt het 'grote aantal' appartementen en de hoogte van de 'flat' 
onacceptabel. Hij hekelt de procedure. ,,De gemeente laat inwoners in de waan dat ze mee mogen 
denken. In de praktijk blijkt dat er niets met de inbreng van inwoners wordt gedaan." 
 
Hofman geeft toe dat de gemeente de buurt beter mee had moeten nemen bij de plannen. ,,Maar de 
dreiging om naar de rechter te stappen, komt op mij niet over als een constructieve houding." 
 
,,Als hier gebouwd mag worden, doe het dan zoals in deze omgeving en bouw eengezinswoningen", 
zegt omwonende Kees Woltering, ontwikkelaar van beroep. Hij maakte een maquette waarop de 
massa van het appartementencomplex inzichtelijk wordt gemaakt: ,,Zo kun je zien dat dit plan niet 
past in het geheel." 
 


